
t.a.v. 

Aan de gemeenteraad van gemeente 
Hoeksche Waard

,

De fractie van PvdA stelde op 3 februari jl. schriftelijke (vervolg)vragen 
over de gang van zaken rondom het Rolling Stones Tribute concert op 
zaterdag 25 januari jl., in het voormalig Actief College.
In deze brief leest u de vragen en onze antwoorden daarop.

Toelichting
Op 28 januari jl. heeft de fractie van de PvdA vragen gesteld over de gang 
van zaken rondom het Rolling Stones Tribute concert op zaterdag 25 
januari jl. Naar aanleiding van de beantwoording van de wethouder heeft 
de fractie van de PvdA de volgende (vervolg)vragen.

Vraag 1. 
In de beantwoording gaf de wethouder aan dat er geen concerten 
meer kunnen worden gegeven in het Creatief college. In hoeverre 
zijn de aanvragers (met name de Stichting Culturele Ontwikkeling 
Hoeksche Waard) hiervan op de hoogte gesteld?

Antwoord
De aanvragers zijn hiervan meermaals op de hoogte gesteld, 

laatstelijk via 
een brief d.d. 12 februari jl.

Vraag 2.
Klopt het dat er al aanvragen zijn voor nieuwe concerten?

Antwoord
Er zijn momenteel actieve aanvragen, waaronder voor 1 maart en 

22 maart 
2025. 
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Vraag 3.
          Heeft u al nagedacht over alternatieve locaties voor dergelijke 
optredens?

Antwoord
Nee

Vraag 4.
Wanneer zijn deze locaties beschikbaar?

Antwoord
      Zie bovenstaand antwoord.

Vraag 5.
                        Waarom zou de hoge stroomrekening van de gebruikers 

van het Creatief 
college moeten meespelen in een besluit over het al dan niet 

toestaan van 
evenementen als er geen aanwijsbare reden is waarom deze 

evenementen van 
invloed zijn op de hoge stroomrekening?

Antwoord
       Wij beschermen het pand tegen de negatieve gevolgen van 
leegstand en 

 daarmee willen we ook de kosten voor  het pand en de 
energiekosten zo 

 laag mogelijk houden, omdat de energiekosten in rekening 
worden 

 gebracht bij ons, als gemeente.

Vraag 6. 
         Is er ook nagedacht over eventuele aanvullende afspraken of 
voorwaarden?

Antwoord
Ons uitgangspunt en onze opdracht is leegstandsbeheer van een 
gebouw wat geen tijdelijk cultuurgebouw is. De 
evenementenaanvrager blijkt helemaal geen 
bruikleenovereenkomst te hebben met AdHoc.. Daarnaast hebben 
de bruikleners zelf deze overeenkomst met daarin alle 
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voorwaarden ook ondertekend. Van aanpassing van voorwaarden 
is ons inziens geen sprake. 

Vraag 7. 
      Is het uw visie dat dergelijke evenementen zoals deze, door de 
SCOHW zijn 

georganiseerd, daadwerkelijk in strijd met de 
bruikleenovereenkomst tussen de 

beheerder (AdHoc Beheer) en de huurders?

Antwoord
Ja, dat is om meerdere redenen in strijd met de overeenkomst.
Daarnaast blijkt dat SCOHW helemaal geen 

bruikleenovereenkomst heeft 
met AdHoc.

Vraag 8.
            Bent u van mening dat de bestaande 
bruikleenovereenkomst nog passend is?

Antwoord
Vanuit leegstandsbeheer is dit een passende overeenkomst, 

aangezien het 
gericht is op het behouden van de staat van het pand en het 

voorkomen van 
ongewenste situaties. Echter, culturele gebruikers hebben 

mogelijke een 
andere visie, aangezien zij vaak behoefte hebben aan specifieke 
aanpassingen of invullingen die beter aansluiten bij hun 

activiteiten en 
doeleinden. Nu is het leegstnadsbeheer = beschermen tegen de 

negatieve 
gevolgen van leegstand.

Vraag 9.
Gezien het bovenstaande, het feit dat het gebouw de tijdelijke 

culturele functie 
heeft toegewezen gekregen, en de voornemens die in uw 
cultuurnota beschreven staan: dat het de taak van de gemeente is  
om de Hoeksche Waard op cultureel vlak verder te ontwikkelen en 
te faciliteren, zou het gebouw dan niet gebruikt moeten worden 
voor evenementen met grote culturele waarde voor een grote 
groep inwoners?

Antwoord
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De huidige situatie is leegstandsbeheer en geen ondersteuning 
voor een 

tijdelijk cultuurgebouw. Indien het pand eventueel een andere 
functie krijgt 

toegewezen, dient ook rekening te worden gehouden met overlast 
door geluid, parkeren etc voor de direct omwonenden.

,

D.E. Koops F.D. van Heijningen
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